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Уколико град Београд има бизнис план да купи Луку Београд и начин на који ће
развијати пословање тог предузећа, онда не може доћи до негативних последица од те
куповине, изјавио је данас сарадник Института за тржишна истраживања (ИЗИТ) Саша
Ђоговић.

  

Према његовим речима, ако су задовољавајући услови купопродаје за обе стране нема
разлога да се било ко томе противи.

  

- Са друге стране, ако постојећи власник Луке Београд има разлог за продају по цени
која њему одговара и уколико дође до склапања цене понуде и тражње онда нема
разлога да јавност подиже прашину - казао је Ђоговић.

  

Власници Луке Београд су објавили да су спремни да Републици или Граду Београду
продају то предузеће по цени од 74 милиона евра јер су, како су навели, онемогућени да
због спора Града Београда и Луке о праву коришћења лучког земљишта реазлизују
пројекат изградње пословно-стамбеног комплекса на том делу десне обале Дунава.

  

Градоначелник Београда Драган Ђилас изјавио је да је Град у могућности да за
преузимање већинског власништва у Луци плати само цену по којој га је платила и
фирма Ворлдфин (Worldfin) чији је власник београдски бизнисмен Милан Беко.

  

Беко је Ђиласу прошле недеље предложио да се састане са менаџментом Луке, како би
разговарали о судбини тог предузећа и могућности склапања јавно-приватног
партнерства.

  

У кабинету градоначелника Београда Бети је данас речено да он за сада не жели да
говори о Луци Београд.
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(Бета)
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